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Jestem z Wrocławia, jeżdżę na Skike VX Twin od 3 lat z małymi przerwami.

Ale tak naprawdę od wiosny tego roku. Skike traktuję jako jedną z aktywności  rekreacyjnego spędzenia
wolnego czasu.

Pozdrawiam Wszystkich.
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Witaj wśród swoich!

Gdzie jeździsz we Wrocławiu lub okolicach?
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Najczęściej na obwodnicy śródmiejskiej od Żmigrodzkiej do ronda na Osobowickiej jedna i drugą stroną.
Średnio 4x tyg.
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